
باشگاه پرسپولیس بعد از 18 روز سرگردانی در انتخاب سرمربی در نهایت تصمیم 
گرفت اوســـمار ویرا، دســـتیار یحیی را جانشـــین او کند. مربی ای که با نظر یحیی 
گل محمدی در تابســـتان 1401 به کادرفنی سرخپوشـــان اضافه شـــد و نقش طراح 
اصلی تمرینات را داشت. البته نقش این مربی در این فصل خیلی کمتر از فصل 
پیش شده بود؛ چرا که یحیی به آنالیزورهایش بیشتر اعتماد می کرد و همین مساله 
باعث شـــده بود که اوســـمار دلخور شده و خواستار جدایی از جمع سرخپوشان 
شود. در حقیقت قرار بر این بود که یحیی نیم فصل دوم را بدون اوسمار به کارش 
ادامه دهد اما با استعفای سرمربی سرخپوشان شرایط برای اوسمار تغییر کرد. رضا 
درویش قبل از اینکه دور جدید تمرینات سرخپوشان آغاز شود، اوسمار را برخلاف 
دیگر اعضای کادرفنی سرخپوشان و حتی ایرانی ها فراخواند و به او اعلام کرد که 
همه اختیارات فنی تیم در تعطیلات نیم فصل برعهده وی خواهد بود تا زمانی که 
تکلیف سرمربی تیم مشخص شود. در ادامه اوسمار چند هفته بعد نیز مجدد به 
باشگاه پرسپولیس برگشت و این بار با پیشنهاد سرمربیگری مواجه شد. در حقیقت 
اوســـمار که در صورت ماندن یحیی از پرســـپولیس می رفت الان مســـئولیت اول 
کادرفنی سرخپوشان را برعهده گرفته است تا از این حیث بسیار خوش شانس باشد. 

 پرسپولیس از اول هم برای سرمربی خارجی پول 
نداشت

هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس بعد از اینکه با جدایی یحیی گل محمدی 
موافقت کردند به هواداران خود این اطمینان را دادند که بهترین گزینه خارجی را 
جانشین یحیی خواهند کرد و گزینه اول شان نیز برانکو است. در واقع آنها خیلی 
امیدوار بودند که برانکو با اولین پیشنهاد پرسپولیس به ایران بیاید و حاضر شود 
با همان شرایط مالی قبلی با این باشگاه همکاری کند؛ اتفاقی که اگر رخ می داد 
این باشگاه حداقل مجبور نبود تا دو سه ماه آینده پرداختی به برانکو داشته باشد 
اما پاسخ منفی این مربی همه برنامه مدیریت باشگاه پرسپولیس را برهم زد. از این 
رو برای بار دوم با برانکو وارد مذاکره شدند و حتی مالیات این مربی کروات را هم 
پرداخت کردند که باز او پاســـخش منفی بود. در این مدت نیز برخی از مدیران 
باشگاه پرسپولیس، کارگروهی به ظاهر فنی را برای این باشگاه تشکیل داده و به 
دنبال گزینه های خارجی بودند که اول از طریق خودشـــان وارد تیم شـــود، حاضر 
شود با مربیان فعلی پرسپولیس کار کند و قراردادش نیز کوتاه مدت باشد. به هر 
حال باشگاه پرسپولیس چون شرایط مالی مناسبی ندارد مجبور شد با این روش 
برای جذب سرمربی خارجی اقدام کند و همان طور که انتظار می رفت به بن بست 
رسید. در واقع از همان زمانی که برانکو پیشنهاد پرسپولیس را رد کرد مشخص 
بود که این باشگاه چاره ای ندارد جز اینکه سراغ مربی ایرانی برود یا با اوسمار ادامه 
دهد. در این میان چون بارها مدیران پرسپولیس مدعی شده بودند جانشین یحیی 
به هیچ عنوان مربی ایرانی نخواهد بود در این اواخر هم سراغ مربی وطنی نرفتند. 

 ترس از معرفی اوسمار به عنوان سرمربی
باشگاه پرسپولیس از روز چهارشنبه هفته گذشته قصد داشت اوسمار ویرا را 
به عنوان سرمربی جدیدش معرفی کند، اما همچنان طفره می رود. در این میان 
تصمیم گرفته شد بار دیگر به برانکو پیشنهاد داده شود تا اطمینان هواداران در 
مورد عدم حضور او در این تیم جلب شود و با وجود اینکه این بار هم این مربی 

نه گفت، باز هم مدیران باشگاه پرسپولیس از اعلام نام اوسمار به عنوان سرمربی 
خودداری کردند. در این میان در جلسه روز گذشته هیات مدیره باشگاه تصمیم 
گرفتند درویش به عنوان مدیرعامل در پایان جلسه با خبرنگاران صحبت کرده 
و در آخـــر نیـــز اوســـمار را به عنوان ســـرمربی جدید تیم معرفـــی کند. درویش اگر 
شرایط مهیا بود باز هم برای خروج از باشگاه در اتومبیل خود مخفی می شد. او 
خیلی کوتاه و در حالی که می خواست نشان دهد کار مهمی دارد و باید خیلی 
زود محل را ترک کند به خبرنگاران گفت تا فردا نام سرمربی تیم را اعلام خواهیم 

کرد. جالب اینکه دقایقی بعد سایت باشگاه پرسپولیس رسما از سرمربیگری 
اوسمار در این باشگاه خبر داد. 

 اوسمار موقت است؟ 
اعضای هیات مدیره باشگاه که بعد از قهرمانی این 

تیم در رقابت های فصل گذشـــته لیگ برتر و جام حذفی 
کاملا در دسترس بوده و هیچ دوربینی را از دست نمی دادند 

درچنـــد روز گذشـــته حاضـــر به پاســـخگویی در مـــورد عملکرد 
باشگاه شان در انتخاب سرمربی نبوده و به نوعی توپ را در زمین 

مدیریت باشگاه انداخته اند. در مورد انتخاب اوسمار هم آنها هیچ 
حمایتی از این مربی و انتخاب مدیرعامل شان نکردند تا مشخص 
شود در باشگاه پرسپولیس چه خبر است. در سوی دیگر درویش 
نیز خودش از انتخاب اوسمار راضی نیست و به خاطر همین هم 
او را با شـــک و تردید  از ســـوی ســـایت باشگاه رسما معرفی کرد. در 
این میان با خبر شـــدیم که درویش به اطرافیانش گفته حالا چهار 
پنج بازی به اوسمار مهلت می دهیم تا ببینیم چه می شود و بعد 

از آن دوباره فرصت انتخاب سرمربی داریم. گویا برنامه درویش این 
است که اگر پرسپولیس با اوسمار نتیجه نگرفت دوباره به سراغ برانکو 

برود یا اینکه یک منابع مالی برای جذب سرمربی خارجی دیگر پیدا کند. 
 

 سیدجلال در کنار اوسمار
سیدجلال حسینی از زمانی که یحیی از پرسپولیس جدا شد دیگر در تمرینات 
سرخپوشان آفتابی نشد اما با فرستادن وکیلش به باشگاه درخواست خود برای 
ماندن در این تیم را مطرح کرد. خواسته سید این بود که حکم جدیدی برای او 
در نظر گرفته شود که بتواند روی نیمکت بنشیند و به اوسمار برای هدایت تیم 
کمک کند. در واقع یکی از افرادی که موافق حضور اوســـمار به عنوان ســـرمربی 
در پرسپولیس بوده و هست سید جلال است. در واقع او زوج خودش و اوسمار 
را برای هدایت پرســـپولیس در ادامه فصل مناســـب دانســـته و حالا شـــرایط به 
سود او پیش رفته است. از این رو سید از این به بعد با مسئولیت جدیدی که 
احتمالا مدیرفنی باشـــد اوســـمار را در هدایت پرســـپولیس کمک خواهد کرد. 
در این شرایط احتمال اینکه محمد عسگری و مهرداد خانبان هم از کادرفنی 
پرســـپولیس جدا شـــوند زیاد است؛ هر چند این دو نفر پرسپولیس را در اردوی 
امارات هم همراهی کردند تا نشان دهند با وجود رفتن یحیی علاقه مند به جدایی 

از جمع سرخپوشان نیستند. 

 اضافه شدن یک مربی به کادرفنی
باشگاه پرسپولیس به زودی یک مربی برای تمرین دادن دروازه بان ها به کادرش 
برای جایگزینی ننکای برزیلی اضافه خواهد کرد. محسن سیدی و داوود فنایی 
که پیش تر در کادرفنی سرخپوشان حضور داشتند از گزینه ها هستند. در این 

میان نظر علیرضا بیرانوند نیز خیلی مهم اســـت. از این جهت که او همیشـــه 
دوســـت داشـــته در انتخاب رقیب و مربی تمرین دهنده اش نظر دهد. ناگفته 

نماند که بیرانوند در بین مربیان داخلی با 
ســـیدی ارتباط خوبی دارد و در 

نفـــت تهران و پرســـپولیس 
زیـــر نظـــر او کار کـــرده 

است. 

طولانی شـــدن پروســـه انتخاب ســـرمربی تیم ملی حالا تبدیل به یکی از 
معضـــات جدی ورزش ایران شـــده اســـت. والیبال ایـــران این روزها در 
تکلیفی مســـلما به تیمی  تکلیف اســـت و این با انتخاب ســـرمربی با
کـــه روزی قـــدرت اول آســـیا بود، ضربـــه خواهد زد. این درحالی اســـت 
کـــه چنـــد ماه دیگـــر تیم ملی باید همان شـــانس کم خـــود برای حضور 
یادی باقی نمانده  در المپیـــک را محـــک بزند و تا لیگ ملت ها زمـــان ز
اســـت. در همین رابطه با شـــهرام محمودی، ملی پوش ســـابق و یکی از 
بازیکنان اصلی نسل طایی والیبال ایران صحبت کردیم. او در گفت وگو 
کید کرد که هرچه زودتر باید تعیین تکلیف شـــود و  بـــا »فرهیختـــگان« تا

یر نظر بگیرد.  سرمربی تیم را ز

تکلیفی هنوز ادامه  روند انتخاب سرمربی تیم ملی بسیار طولانی شده و این با
دارد. نظرتان در این باره چیست؟

در دوره پایانی کار آقای داورزنی، کمیته های فنی تشـــکیل می شـــد و قرار بود 
ســـرمربی انتخاب شـــود. بعد از ایشـــان و در دوره سرپرســـتی آقای مرادی هم 
کنون چند جلسه برگزار شده ولی در هر صورت متاسفانه تا امروز سرمربی  تا
انتخاب نشده است و این مسلما به تیم ضربه خواهد زد. چیزی که من دارم 
از بیرون می بینیم، این است که گویا خیلی عجله ای هم برای این کار نیست 
چون در هر صورت شـــانس تیم ما برای صعود به المپیک خیلی کم اســـت و 
فکر می کنم می خواهند به گونه ای گزینه ها را بررسی کنند که برای بعد از آن 
برنامه ریـــزی شـــود ولی بـــه نظر من هرچه زودتر باید تعیین تکلیف و ســـرمربی 
تیم مشخص شود تا تیم را زیر نظر بگیرد و همان درصد کم شانس صعود به 
المپیـــک یعنـــی 5 تا 10 درصد را در لیگ ملت ها امتحان کنیم. شـــاید فرجی 

شد. واقعا خوب نیست که تیم بدون سرمربی باشد. 

بسیاری شانس صعود به المپیک را تقریبا از دست رفته می دانند. 
بلـــه. چیـــزی کـــه خودم فکر می کنم این اســـت که ما نهایتـــا بین 5 تا 10 درصد 
یم که عدد بســـیار کمی است. معمولا تیم ها  شـــانس حضور در المپیک را دار
در هفته اول لیگ ملت ها با تیم اصلی شـــان نمی آمدند ولی الان ما در هفته 
یم که با تمام تـــوان می آیند و رنکینگ بالاتری از ما  ی دار اول بـــا حریفانـــی بـــاز
دارند. کارمان خیلی دشوار است ولی انسان به امید زنده است. باید حداقل 
امیدوار باشـــیم که نمایش خوبی داشـــته باشـــیم تا مردم و مجموعه والیبال 

به آینده این بچه ها امیدوار باشند و بتوانیم در آینده نتایج بهتری بگیریم. 

نظر خودتان روی سرمربی ایرانی است یا خارجی؟ شما همیشه از مربیان ایرانی 
حمایت کرده اید. 

بله، من همیشه از مربی ایرانی حمایت کرده ام. نظر من این است که مربیان 
ایرانی علم خوبی دارند و باید کادری که جمع می شـــوند، کادر بســـیار خوبی 
باشـــند. تمرکز نباید تنها روی ســـرمربی باشـــد بلکه باید کادر را هم بسیار قوی 
گـــر کمک ها و کادر نتوانند کمک فکری، عملی و فنی به ســـرمربی  ببندنـــد. ا
گر می خواهیم ســـرمربی  بدهند، مطمئنا نتیجه ای حاصل نمی شـــود. یعنی ا
ایرانی داشته باشیم باید کمک بسیار قوی داشته باشد. اگر هم نظر به سرمربی 
یم و از  خارجی باشـــد، مســـلما باید از مربیان تاپ و درجه یک خارجی بیاور
کمک های ایرانی در کنارشان استفاده کنیم چون حضور مربی درجه دو و سه 
کمکی به والیبال نمی کند. والیبال ایران تا سال های قبل جزء هشت تیم برتر 
رنکینگ جهانی بود و باید مربیان هم با این روال پیشـــرفت کنند. ما مربیان 
یم و درســـت نیســـت که اســـتعداد آنها را بسوزانیم. باید به  خوبی در داخل دار
آنها قدرت دهیم و مربیان هم خودشان را به روز نگه دارند تا کار به خوبی پیش 
برود. نکته دیگر این است که باید دید افکار عمومی چه می خواهد. الان افکار 

عمومی مقداری با مربی ایرانی مخالف اســـت. در هر صورت اینها مســـائلی 
اســـت که در کمیته فنی مطرح می شـــود و باید افراد حاضر پاســـخگو باشند و 
همه جوانب را در نظر بگیرند. امیدوارم هر تصمیمی که گرفته می شود، به نفع 

والیبال باشد و بتوانیم جایگاه مان را در آینده پس بگیریم. 

شما عضو نسل طایی والیبال بودید و حس و حالی که مردم با دیدن بازی های 
شما و درخشش تان در آسیا و جهان داشتند، شاید تا مدت ها تکرار نشود. ولی 
بعد از آن والیبال افت کرد. به نظر شـــما چه عواملی دســـت به دســـت هم داد تا 

این اتفاق بیفتد؟ 
سلســـله عواملی دســـت به دســـت هم دادند و ما با تغییر نســـل مواجه شدیم. 
یج کنار رفتند و آن اوایل نتایج بد نبود ولی  یکنان کلیدی به تدر تعدادی از باز
یخت. در هر صورت والیبال باید خیلی  خب سال گذشته خیلی نتایج به هم ر
خوب مدیریت شود. به نظر من اول باید تکلیف فدراسیون و رئیس مشخص 
شود تا ببینیم برنامه هایش چیست. اگر همین الان سرمربی و رئیس فدراسیون 
یشان به هم نخورد. ابتدا باید رئیس  هم مشـــخص شود، شـــاید برنامه های کار
فدراســـیون مشـــخص شود، سرمربی خوبی برای تیم انتخاب کند و امکانات 
یم که دوباره به  و برنامه ریزی درستی برای تیم فراهم شود. ما پتانسیل این را دار
یکنان از  جمع هشت تیم برتر برگردیم و قدرت اول آسیا باشیم. به نظر من باز
نظر فیزیکی از نسل ما خیلی بهتر هستند اما در تیم ما ستاره هایی بودند که 
خودشـــان به تنهایی روند بازی  را عوض می کردند و الان هم شـــاید جایگزینی 
یکنانی هستند که  یکنانی مثل سعید معروف پیدا نشده باشد اما باز برای باز
بتوانند شبیه به او باشند و می توانیم با یک کار گروهی نتایج را جبران کنیم. 
گر این برنامه ها درســـت انجام شود  امیدوارم برنامه ریزی خوبی انجام شـــود. ا
مطمئنا دوباره والیبال مان را در روزهای اوج خواهیم دید. نســـل قبل از ما هم 
خیلی برای والیبال زحمت کشـــیده بودند و ما ادامه دهنده راه آنها بودیم 
و امیـــدوارم کـــه نســـل بعـــد از ما هم بتواند از ایـــن میراث به خوبی 
نگه داری کند، چون بخش عظیمی از مردم با والیبال زندگی 
می کنند. الان مثل قدیم نیست که والیبال پخش نشود 
یـــا برای مردم مهم نباشـــد، مردم بـــرای دیدن والیبال 
در لیـــگ ملت ها، لیگ جهانی یا دیگر مســـابقات 
برنامه ریزی می کنند. امیدوارم نتایج جوری باشد که 
مردم در این شرایط بد اقتصادی کمی حال خوب از 

یافت کنند.  والیبال در

و خودتان کماکان ترجیح می دهید که از والیبال دور باشید؟
فعلا بله. ترجیح می دهم دور باشم اما امیدوارم شرایط فراهم شود 

و دوباره به والیبال برگردم. 

ترس مدیران پرسپولیس از معرفی اوسمار به عنوان جانشین یحیی

مرد برزیلی تا دربی وقت دارد؟

شهرام محمودی در گفت وگو با »فرهیختگان«: شانس حضورمان در المپیک حداکثر 10 درصد است

طولانی شدن پروسه انتخاب سرمربی به تیم ملی ضربه می زند
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مهدی منصرف
خبرنگار

سرمربی تیم شمشیربازی دانشگاه آزاد در گفت وگو 
با »فرهیختگان«: امیدوارم با کسب عنوان قهرمانی 

بازگشت مقتدرانه به لیگ داشته باشیم

د  عملکــر ی  هبــر ر و  مــن  ا کد پا بــا 
شــتیم ا د ی  ه ا د لعــا ق ا فو

ی دانشــگاه آزاد اســامی پــس از غیبــت دو  تیــم شمشــیرباز
، از هفتــه گذشــته  ســاله در رقابت هــای لیــگ برتــر اســلحه ســابر
کــرد و بــا  مجــددا در فصــل جدیــد رقابت هــا حضــور پیــدا 
توجــه بــه عملکــرد پرقــدرت در نیم فصــل نخســت، خــود را 
ــرح  ــابقات مط ــن مس ــی ای ــی قهرمان ــن مدع ــوان جدی تری به عن
کــرد. رقابت هایــی کــه بــا حضــور هفــت تیــم دانشــگاه آزاد، مــس 
ــن  ، نگی ، پروشــات شــیراز ــو ســونگون ورزقــان، باشــگاه چادرمل
کادمی شمشــیربازی  ســایه غرب کرمانشــاه، قهرمانان هیروز و آ
گردان بابک  سان برگزار شد و در پایان 26 دیدار دور رفت، شا
برومند با برتری در هر شــش مســابقه صدرنشــینی تیم دانشــگاه 
کــه باعــث شــد تــا بابــک برومنــد  آزاد را رقــم زدنــد. اتفاقــی 
ــد و  گردانش تمجی ــم دانشــگاه آزاد از عملکــرد شــا ســرمربی تی
هــدف اصلــی ایــن تیــم را در بازگشــت دوبــاره بــه لیــگ برتــر 
شمشــیربازی کســب عنــوان قهرمانــی بدانــد. گفت وگــوی 
ســرمربی تیم شمشــیربازی دانشــگاه آزاد با »فرهیختگان« 

را در ادامــه بخوانیــد. 

دانشــگاه آزاد در بازگشــت دوبــاره بــه رقابت هــای لیــگ برتــر 
شمشــیربازی عملکرد خوبی در نیم فصل نخســت مســابقات 
داشــت و با صدرنشــینی به قهرمانی نیم فصل دســت یافت. به 
گردان خــود بســیار راضــی هســتید؟ نظــر می رســد از عملکــرد شــا

قطعــا از عملکــرد تیــم و بچه هــا راضــی هســتم. حضــور علــی 
یکنــان باتجربــه در تیــم  کدامــن و محمــد رهبــری به عنــوان باز پا
باعث شد تا عملکرد فوق العاده ای در دور رفت داشته باشیم 
ی بــه پایــان برســانیم. البتــه با  و تمامــی دیدارهــای خــود را بــا پیــروز
کدامــن انتظــار این نتایج را نیز داشــتیم.  توجــه بــه حضــور علــی پا
تیــم مــا در مســابقات نیم فصــل نخســت بســیار منســجم نشــان 
کدامــن نیــز باعــث شــده بــود  داد و حضــور ســتاره ای ماننــد پا
تــا بچه هــا دلگرمــی بیشــتری داشــته باشــند و بهتریــن عملکــرد 

را بــه نمایــش بگذارنــد. 

بــا پایــان نیم فصــل نخســت، اصلی تریــن رقبــای خــود را بــرای 
قهرمانــی چــه تیم هایــی می دانیــد؟

ی در اسلحه  خوبی رقابت های این فصل لیگ برتر شمشیرباز
ســابر ایــن بــود کــه نفــرات سرشــناس در یــک تیــم نیســتند و بیــن 
تیم هــا تقســیم شــدند و همیــن موضــوع جذابیــت مســابقات را 
بسیار بالاتر برده و رقابت تیم ها را نیز افزایش داده است. رقبای 
اصلــی مــا بــرای کســب عنــوان قهرمانــی نیــز تیم هــای چادرملــو و 
کــه بیشــتر ملی پوشــان  مــس ســونگون ورزقــان خواهنــد بــود؛ چرا
یــم در پایــان  در ایــن دو تیــم تقســیم شــده اند. بــا ایــن حــال امیدوار
فصــل بــا کســب عنــوان قهرمانــی بازگشــت مقتدرانــه بــه لیــگ برتــر 

داشــته باشــیم. 

یابی کردید؟ سطح مسابقات را چطور ارز
واقعــا ســطح مســابقات نســبت بــه گذشــته خیلــی بهتــر شــده اســت. 
کــه هــر ســال ســطح  یــم شــاهد ایــن هســتیم  هرچــه جلوتــر می رو
یکنــان بالاتــر رفتــه و جوانــان نیــز عملکــرد بهتــری از  تیم هــا و باز

خــود نشــان می دهنــد. 

کدامــن و رهبــری حضــور  یکــن جــوان در کنــار پا در تیــم شــما نیــز دو باز
دارنــد، عملکــرد آنهــا را چطــور دیدیــد؟

واقعــا عملکــرد جوانــان بســیار عالــی بــود. نیمــا آقایــی بســیار عملکــرد 
خوبــی در تیــم داشــت و مــا حتــی فکــر نمی کردیــم تــا ایــن حــد خــوب 
ی  ی کنــد. دانشــمندی نیــز خیلــی بهتــر از رده ســنی کــه دارد، بــاز بــاز
کــرد و ایــن واقعــا ارزشــمند اســت. نکتــه جالــب در مــورد تیــم در 
نیم فصــل نخســت ایــن بــود کــه از ترکیــب چهــار نفــره بهــره بردیــم. ایــن 
یکــن  کثــر 6 باز درحالــی اســت کــه تمامــی رقبــای مــا حداقــل 5 و حدا
را در ترکیــب خــود داشــتند و همیــن مســاله باعــث می شــود تــا بهتــر 

متوجــه عملکــرد عالــی تیمــی باشــیم. 

بازگشــت باشــگاه دانشــگاه آزاد به رقابت های لیگ برتر اســلحه ســابر 
رشــته شمشــیربازی چقدر می تواند در این رشــته تاثیرگذار باشــد؟

واقعــا بازگشــت دانشــگاه آزاد بــه مســابقات لیــگ اتفــاق خوبــی اســت 
ی تاثیرگــذار خواهــد بــود.  و قطعــا ایــن موضــوع در رشــته شمشــیرباز
فقــط امیــدوارم ایــن حضــور ماننــد ســالیان گذشــته ادامــه دار باشــد 
ی در ایــن رشــته منصــرف  و دیگــر ماننــد دو ســال گذشــته از تیمــدار
نشــود. حضــور باشــگاه هایی ماننــد دانشــگاه آزاد باعــث خواهــد شــد 
تا دانشجویان شمشیرباز تمایل به حضور در این تیم داشته باشند 
و ایــن موضــوع بــرای مســابقات لیــگ باشــگاه های آســیا و جهانــی 

یکنــان تمــام می شــود.  نیــز درنهایــت بــه نفــع باز

حضــور و حمایــت دانشــگاه آزاد از رشــته های المپیکــی و غیرالمپیکــی 
چقــدر بــه فدراســیون های ایــن رشــته و ملی پوشــان کمــک خواهــد کــرد؟
کثر ورزشکاران ما جوانان هستند و حضور آنها در تیم دانشگاه آزاد  ا
بسیار به آینده زندگی شخصی و دوران قهرمانی آنها کمک می کند. 
جوانــان می تواننــد علاوه بــر تحصیــل در دانشــگاه، بــرای حفــظ شــرایط 
فنــی خــود نیــز در تیــم دانشــگاه آزاد اســلامی حضــور داشــته باشــند و 
شرایط و روند پیشرفت خود را تداوم بخشند. موضوعی که درنهایت 
بــه فدراســیون ها نیــز کمــک خواهــد کــرد تــا بتواننــد جوانــان مســتعد 

بیشــتری را بــرای حضــور در تیــم ملــی شناســایی کننــد. 

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار


